
 

 

JAARVERSLAG 2022 
 
 
Voorwoord 
 
Met dit jaarverslag sluiten we een succesvol bestuursjaar van de vereniging af.  
We hebben mooie activiteiten georganiseerd, denk bijvoorbeeld aan de debatavond 
voor de Gemeenteraadsverkiezingen en Kunst over de Vloer.  
 
Na een roerige en in onze belevenis ook minder plezierige start van het jaar keerden 
we na het referendum over het Roomburgerpark gelukkig terug naar rustiger 
vaarwater met een positieve bejegening van elkaar en bijhorende omgangsvormen.  
 
 
 
Activiteiten 
 
In deze paragraaf een korte terugblik op activiteiten gerealiseerd in 2022. 
 
Buurthuis: 
In februari hebben 25 wijkgenoten gebrainstormd over mogelijke activiteiten voor het 
buurthuis-in-oprichting. Het resultaat: een lijst met 17 verschillende activiteiten. 
Inmiddels vinden er verschillende activiteiten plaats in het buurthuis. Er zijn ook 4 
informatieschermen aangeschaft, grotendeels mogelijk gemaakt door verkregen 
subsidies. Deze schermen hangen verdeeld over de wijk en hierop worden de 
activiteiten aangekondigd. Ook kunnen er reclameteksten op geprojecteerd worden 
door ondernemers uit de wijk. 
 

 
 
Debatavond Gemeenteraadsverkiezingen: 
Zo’n 100 buurtgenoten kwamen op 9 maart samen in de aula van het Stedelijk 
Gymnasium om de 12 vertegenwoordigers van de politieke partijen in Leiden te 
horen over hun plannen voor Leiden en specifiek voor de wijk.  



 

 

De avond was een mix van pitches van de partijen, korte debatrondes en een 
interactieve peiling van de mening van de zaal. 
Het viel op dat de partijen behoorlijk eensgezind waren, iedereen wil bouwen, 
iedereen wil verduurzamen, iedereen wil de participatie verbeteren en iedereen vindt 
veiligheid belangrijk. Bij de verkiezingen van 16 maart werd in Leiden GroenLinks de 
grootste partij en deze vormt tezamen met D66, PvdA en CDA het college van B&W 
onder leiding van burgemeester Lenferink. In onze wijk kregen GroenLinks en D66  
de meeste stemmen. 
 

 
 
ALV: 
Op 12 april vond de jaarlijkse ALV plaats. Voor het eerst sinds 2 jaar weer in levende 
lijve. In de aula van het Bonaventura College gaven 22 leden acte de présence. Niet 
veel als je bedenkt dat de vereniging zo’n 900 leden telt. 
Uiteraard kwamen de jaarlijks terugkerende punten aan de orde zoals het verslag 
van de vorige ALV en het jaarverslag. De kascontrolecommissie sprak haar 
tevredenheid uit over de financiele verslaglegging en de begroting en zei vertrouwen 
te hebben in de huidige penningmeester Loes van der Hulst. 
Een levendige discussie ontstond bij de bespreking van het rapport dat vorig jaar is 
opgesteld door een werkgroep onder leiding van Ellen Berends. In dit rapport doet de 
werkgroep een aantal aanbevelingen over hoe het bestuur de belangenbehartiging 
van de vereniging kan professionaliseren. De twee belangrijkste aanbevelingen 
betreffen het aanscherpen van de communicatie over belangrijke issues en het 
aangaan van een dialoog met de wijk. Het bestuur spreekt zijn dank uit voor het werk 
van de commissie, wil aan de slag met de aanbevelingen, maar stelt ook dat het dit 
niet alléén kan oppakken. Uiteindelijk is het voorstel aangenomen dat er een 
vervolggesprek wordt georganiseerd met de opstellers van het rapport en  
geïnterviewden. Op basis daarvan zou een prioritering van issues en te ondernemen 
taken worden opgesteld en concretisering van de aanpak worden besproken. In het 
najaar organiseerde het bestuur een extra ALV om de voortgang te delen met de 
verenigingsleden. 



 

 

 

 
 
Koningsdag: 
Eindelijk konden we weer een Koningsdag organiseren. Wat hebben we hiernaar 
uitgekeken. Het was dan ook weer als vanouds gezellig en geslaagd! 
Jong K&G ging de kind- met ouderstoet voor. Burgemeester Lenferink, die onder 
meer werd begeleid door de ploeg van Sleutelstad, opende weer op zijn geheel 
eigen wijze ons koningsfeest. Er was een groot bedrag aan sponsorgeld opgehaald, 
waarvan wij een deel hebben overhandigd aan gemeentesecretaris Pim van Vliet 
voor de opvang van Oekraïners in Leiden. 
Daarna genoten oud en jong van de gezellige kinderspelen en draaide de 
snackstand als een tierelier. En dit allemaal overgoten door de geweldige muziek. 
Een feest om van te houden. Met dank aan het organiserend comité en de vele 
vrijwilligers uit de wijk en de vrijwilligers van het Rode Kruis. 
De lat ligt nu hoog voor Koningsdag 2023. 
 

 
 
Dodenherdenking: 



 

 

Woensdag 4 mei kwamen ruim 40 wijkbewoners bijeen om stil te staan bij de 
dodenherdenking op de hoek van de Zeemanlaan/Van der Waalsstraat. 
Deze herdenking was bijzonder door de aanwezigheid van vele belangstellenden (na 
corona), maar meer nog door de actualiteit van de oorlog in Oekraïne. Voorafgaand 
aan de kranslegging werd een prachtige tekst, geschreven door bestuurslid Karin 
Verbaken, uitgesproken door voorzitter Han van Overbeeke. 
 

 
 
Kunst over de vloer: 
Op 6 november kon Kunst over de vloer weer plaatsvinden. Terwijl de regen op de 
ramen roffelde vonden er binnen in 11 huiskamers in de Profburgwijk de prachtigste 
concerten plaats, de mooiste voorstellingen en de meest bijzondere ontmoetingen 
tussen artiesten en wijkbewoners. Een verbindende middag. Bijna 550 bewoners van 
onze wijk hebben hiervan genoten. Het was een geweldig evenement. Er is veel werk 
verzet door de organisatie en de musici/artiesten. Het evenement werd mede 
mogelijk gemaakt door sponsoren uit de wijk. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Extra ALV: 
Op 22 november 2022 vond er een extra Algemene Vergadering van ProfBurgWijk 
plaats. Een 



 

 

dertigtal leden had de weg gevonden naar de vergaderzaal, waarbij ook een aantal 
nieuwe gezichten. Het door het bestuur gepresenteerde “Plan van Aanpak Uitvoering 
adviezen werkgroep Doelstelling/Belangenbehartiging” vormde de aanleiding voor 
een tweede ledenvergadering dit jaar. Na een korte toelichting werd het plan in 
constructieve sfeer besproken. De leden gaven aan blij te zijn met de voortgang die 
het bestuur had gemaakt. Ook kon men zich vinden in de focus op communicatie en 
raadpleging, die de basis moeten vormen voor zichtbaarheid en het verkrijgen van 
inzicht in de mening van de achterban. Wel werd ervoor gepleit om deze middelen te 
koppelen aan het doel van het plan om de vereniging in de wijk meer zichtbaar te 
maken en om een positiebepaling van de vereniging ten aanzien van bepaalde 
wijkissues te vergemakkelijken/verduidelijken. In de bespreking kwamen ook tal van 
praktische onderwerpen en ideeën aan de orde. Die zullen op een later tijdstip 
worden opgepakt. 
De conclusie dat het rapport en de voorgestelde aanpak een basis vormen voor 
verdere stappen die we op de komende vergadering zullen presenteren werd met 
instemming begroet. 
 

 
 
Vrijwilligers borrel: 
Op 18 december hebben we een vrijwilligersborrel georganiseerd bij de Tuin van de 
Smid. Er waren, ondanks het slechte weer en gladheid, zo’n 40 vrijwilligers 
aanwezig. Ze gingen naar huis met een lekker doosje chocoladerepen van OLALA. 
Het was een geslaagde borrel, waarin contacten met de bestuursleden van de 
vereniging konden worden aangehaald. 
 
Uitleen materialen 
Er is 17 keer gebruik gemaakt van de uitleen in 2022. Door de contactpersoon van 
de uitleen wordt aangegeven dat er regelmatig heel last-minute een beroep wordt 
gedaan op de uitleen en dan is het voor de uitleen lastig om tijdig de juiste persoon 
te vinden die de uitleen regelt.  
 



 

 

Ouderencontact 
Ook Ouderencontact Profburgwijk, netwerk voor ouderen in onze wijk, kon in 2022 
weer activiteiten met bezoekers organiseren! Ouderencontact, dat is opgericht in 
2013, kent een hecht samenwerkingsverband met de wijkvereniging, onder andere 
op het vlak van financiën. Een van de initiatiefnemers voor Ouderencontact, Ton 
Polderman, nam in september afscheid als stuurgroeplid.  
 
Wijkissues  
Onderstaande thema’s hadden de aandacht van het bestuur, 
voortgang/ontwikkelingen hierin werden gerapporteerd op de website, in de wijkkrant 
en tussentijdse digitale wijk-updates: 
a. Verduurzaming,  

De werkgroep Verduurzaming neemt hierin voor de wijk het voortouw. 
b. Lammenschans – stationsplein 
c. Leeftijdsbestendig wonen (samen met Ouderencontact) 
d. Oppenheimstraat: gymzaal 
e. Riool Professorenwijk Oost. 
f. P.J. Blokhof 
g. Hoge Rijndijk herinrichting 
h. Omgevingsvisie 
i. Verkeersveiligheid 
 

Ledenoverzicht 
 

 2022 
Leden 

2022 
Donateurs 

2021 
Leden 

2021 
Donateurs 

Aantal op 1 januari 812 40 836 46 

Aantal aanmeldingen +55 +0 +42 +1 

Aantal opzeggingen* -37 -3 -31 -7 

Aantal royeringen - -9 -35 0 

Aantal op 31 december 830 28 812 40 

 
*Voornaamste reden van opzegging is verhuizing of overlijden. Royeren van leden 
gebeurt conform de statuten als ze 2 jaar geen contributie hebben betaald ondanks 2 
aanmaningen. Het afschrijven van donateurs gebeurt als zij 1 jaar geen bijdrage 
hebben betaald. 
Afgelopen jaar werden 9 donateurs afgeschreven vanwege niet bijdragen. Het 
ledenaantal is toegenomen met 18, in 2021 was dit 11.  
 
Communicatie 
 
In 2022 is de huidige communicatiestructuur onderhouden en gecontinueerd: de 
Wijkkrant, de Wijkupdate, website en facebook. 
De wijkkrant is zoals elk jaar 3x uitgekomen en wordt grotendeels uit advertentie-
inkomsten gefinancierd. 



 

 

De digitale Nieuwsbrief Wijkupdate is 4 x verschenen, dit is 1 x meer dan in 2021. 
Het aantal bezoeken op de website was: 11.950 bezoeken/sessies (vorig jaar was 
dat 11.900). Het aantal paginaweergaven was 27.166. 
 
Afsluiting 
 
We kijken terug op een jaar waarin we weer volop activiteiten konden organiseren. 
Onze vereniging is in beweging!   
Nu staan we aan de vooravond van grote ontwikkelingen in de stad en ook in onze 
wijk, zoals bijvoorbeeld de energietransitie.  
En er wordt momenteel alweer druk gewerkt aan de organisatie voor Koningsdag.  
 
 
Het bestuur: 
Han van Overbeeke, Chris van Voorden, Karin Verbaken,  
Loes van der Hulst, John Molenaar en Jackelien Kuntz 
 
 


